



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-10-02

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	EBBA THENANDER
VICE ORDFÖRANDE	VIKTOR ROLF
KASSÖR	PHILIP WETTERBERG
SEKRETERARE	JACOB SANDSTRÖM
SKYDDSOMBUD	CAROLINE GUTTKE
INFORMATIONANSVARIG	ANGELO BRIDI
ORDFÖRANDE DP	WALTER PETTERSSON
ORDFÖRANDE F6	OLOF GRANBERG
ORDFÖRANDE SNF	BLEND AHMED OMAR
ORDFÖRANDE FOC	MAX GREEN
TALMAN	HEDVIG WENNBERG

§1 Mötets öppnande Ebba Thenander öppnar mötet 12:01.

§2 Val av justerare Ebba Thenander och Blend väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.

Beslut: Att inte ge några påföljder.

Beslut: Att stänga av en kommitté från att arrangera på sektionen i fem veckor samt att dra in deras representationsrätt tills att de har gjort en skriftlig plan på förbättring av ett arrangemang.

Beslut: Att ge en sektionsmedlem en varning.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret

Ebba: Bra. Kollat mycket på motionssvar.

Viktor: Sjuk men på bättringsväg. Åker till Kroatien nästa vecka.

Philip: Mår bra. Första kvartalet ska in snart. Budget typ klar. Måste plugga.

Jacob: Mår skit, plugget går bra.

Caroline: Mycket SAMO grejer. Borde plugga mer. Programråd i eftermiddag.

Angelo: Plugget går sådär. Styret och infoarbete går bra.

§5.2 FARM

Inte närvarande.

§5.3 FnollK

Inte närvarande.

§5.4 DP

Bra. Skönt att bara ha ett arr den här veckan.

§5.5 Foc

På väg att blir frisk. Lyckat quiz avgjordes på utslagsfrågan.

§5.6 SNF

PA möte i tisdags. Augusts masterprogram ska läggas ner så han kommer förlora sitt mandat, vad nu det betyder. Mår fine annars.

§5.7 F6

Snart akademisk comeback. Gasque 10/10 om man vill ha kul.

§6 Motionssvar

Vi kom fram till att vi skulle vara ganska neutrala förra mötet men vi kollar över detta igen.

Ändrat att vi vill bifalla FIF och talpsrättigheter motionerna.

Har fått in åsikter från sektionsmedlemmar om motionen för ändring av valberedningspolicy men vi känner oss nöjda med vårt svar.

§7 Äskningar

§7.1 Go-morgon

Samma som förra veckan men Philip har pratat mer med de som äskar. Tycker det kan vara okej med 4000 kr men finns fortfarande ingen plan för hur länge detta ska räcka. Vi vill att det finns en lös budget för hur dessa pengar ska fördelas över året.

§7.2 FIF fika till
måndagslöp

Vill kunna bjuda på macka/fika till måndagslöp så att folk inte behöver äta innan. Vill ha 3000 kr men framgår inte för hur många arrangemang och personer som detta ska räcka. Vi är positivt inställda men vill att de ska ha en tydligare plan.

Beslut: Att neka FIFs äskning på 3000 kr.

§8 Övriga frågor

§8.1 Städschema

Nästa vecka ska Ebba och Jesper städa.

§8.2 SG-fysiks användande
av styrelserummet

Philip har inte fått något svar från dem så han tog bort deras bokning varje onsdag lunch.

§8.3 Herr Fru Talman

§8.3.1 Särskild medlem

Särskilda medlemmar ska ha donerat pengar till sektionen. Detta ska göras varje termin.

§8.3.2 Hilbert namnbyte

Vi ska samla in namnförslag.

§8.3.3 Mötesordning

Ser den bra ut? Angelo har lite åsikter.



§8.4 Styret och SNF VP

Det är bara styret och SNF som behöver få sin verksamhetsplan godkänd på sektionsmötet. Andra kommittéer får sina godkänna på styremöten.

§9 Mötets avslutande

Ebba Thenander stänger mötet 13:11.

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign